
 

Side 1 af 2 

 

Bestyrelsesmøde 8.11.2022 – kl. 18.00 i Tunehallen. 

Cafe Conrad lukket, men øl & vand kan leveres fra hallen, Flemming bestiller smørrebrød fra Slagteren. 

 

Til stede:  
● Bernt Freiberg, Flemming Grønager, Kenneth Runge Rossen, Tage Lauritsen, samt Peter Krüpl.  

Afbud:  
● Mark Andersen 

Referent: Tage Lauritsen 

Referat fra sidste møde 
● Godkendt 

Næste møde  
● Normalt den anden tirsdag i måneden kl. 18.00, næste gang 13. dec. kl. 18.00 

Signalforsyning TV 
● Vi mangler svar fra Glenten omkring deres monitorering via Bridgetech-proben i Odense, så vi kan 

sammenligne. Tage har skrevet til dem; rykker, med cc til dir. 

● Vi har en del smågnidder på vigtige kanaler de seneste dage iflg. proben i Tune. 

● Vi tilbyder medlemmerne gratis pakkeskift 1.1. asap  

Økonomi 
● Status: Meget fin status 

● Udeståender/medlemmers manglende betalinger – uden månedens PBS – kun 11 udeståender. 

● Nødvendige vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget 

● Nye/udskiftede kabelstrækninger på TKN’s regning. Humlestien (færdig), og 2 i Elkærparken (igang). 

Vi indskifter fiber på Bøgevej helt op til nr. 1 og indsætter 1 RPD dér. US splittes samtidigt dér. 

 

Servicepartnere inkl. Panther 
● Skader lokaliseret/udbedret – Alle erkendte skader ifm. gravning er indhentet. Regning for væltet 

skab i Lundegårdsparken sendes til byggeentreprenør. 

● KK-partner, dokumentation opdatering? - Der er ikke sket yderligere fra KK’s side. 

● RPD- Ø-status mv. - Ingen problemer. Se i øvrigt under Harmonic nedenfor. 

● Hvis der laves el-arbejder i et område, kan vi risikere at et HPFI-relæ et sted slipper, og strømmen 

derved smutter et sted. Vi bør have et dokument, der på et samlet sted viser lokalisering af 

samtlige strømudtag i hele anlægget, så vi ikke skal ind og fremsøge det i en mængde diagrammer. 

● Møde med Kent Vig – resultat ny aftale 2023. Vi har ikke modtaget nogen ny endnu.  

KK’s softwarefolk arbejder på en integration imod Freshdesk. 
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● Panther Applications – fejlrettelser mv. Visse indklagede fejl er rettet. Stadig en del at 

komme efter. Specielt modemovervågning, hvor vi ikke kan klare os uden Grafanas noget 

smartere måde at håndtere det på. 

 

Hovedstation 
● Vedligehold 

● Huset vedligehold – aftale med håndværker – pris? 

● Evt. andre udeståender – vi skal have tjekket aircon’en: Kan den ene ikke slukkes. FG følger op, 

tjekker om den lige indenfor døren kan slukkes. Ny el-aftale uden fastpris fra 1.1.2023. 

 

Internet 
● Harmonic-status-evt. udeståender. Bekræfte bestilling af 3 RPD, besked til SJ. Vi siger ja til dette,  

PT svarer. 

● Kapacitet, forbrug. Det er helt fint. Ganske svag stigning siden sommerferien, og siden et år tilbage, 

men det virker lidt stagnerende nu. Intet uventet mønster. 

● Router, lagerstatus. Vi har små 50 AVM + ca 30 Arris TG6441 på lager. 

● Vindinge status. De beder om app-adgang til at styre RPD. Løsning: Nej. Der skal laves en Discord-

server fælles med dem i stedet. 

● Gørlev status: RPD node 4 manglede modulationshop i us. Det er rettet. 

● Flimmer status – de kører fint. Vi skal lige have set på at få deres hastigheder knyttet til 

modemtypen, over 50% har D3.1 og det bør afspejles. 

● Ny mail løsning – pt. estimeret implementeringer: Intet sket. Vi kommer nok til at droppe denne og 

bibeholde Gullestrupnet, der jo også har kørt stabilt i nu 1¾  år. 

 


